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Krobia, dnia 12 stycznia 2015 r. 

 

                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   III/2014 

 

                                   z   III sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  29 grudnia 2014 r. w ZSOiZ w Krobi     

========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    14.00 

                   godzina zakończenia:    17.00  

                   Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczył 15 radnych.   
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   

     2.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   3.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy. 

                   4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    

                    Porządek obrad sesji :   

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z II sesji.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 

7. 

8. 

 

 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

a)    zmiany    Uchwały    Nr XLII/337/2013     Rady    Miejskiej    w    Krobi                       

z  dnia 27 grudnia  2013 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na lata 2014 - 2025, 

b)    zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2014, 

c)    dopłaty  do taryfowej  grupy  odbiorców  usług  w  zakresie  zbiorowego 

odprowadzania  ścieków ,  

d)    Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2015 - 2025,  

e)    uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015. 
 

    9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

  10.  Wolne głosy i wnioski. 

  11.  Zakończenie. 
 

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.   
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Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec 

czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   
 

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.       
      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
 

      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z II sesji.    
      Protokół z II sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
 

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

      Burmistrz : do Starostwa Powiatowego w Gostyniu przekazano interpelacje dot.  budowy 

chodnika przy ul. Jutrosińskiej oraz ciągu pieszo-rowerowego do Chumiętek, do KPP                  

w Gostyniu o zwiększenie patroli policji w parku w Krobi oraz do WZDW dotyczącą 

drogi wojewódzkiej 434.   
 

      Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

      P. Wajnert : 1. Sprawa dotyczy elewacji budynku przy ul. Powstańców Wlkp. Ośrodka 

Pomocy Społecznej ul. Powst. Wlkp. 126 od strony parku. Mamy ładny park, który  

jednak szpeci odrapana ściana gminnego budynku. Poruszano temat ocieplania tego 

budynku, ale ściana ta od kilkunastu lat jest w taki sposób oszpecona i może istniałaby 

szansa zamalowania tych napisów np. 2-3 metry. 

      2. Temat dotyczy uszkodzonego ogrodzenia planu zabaw przy ul. Dworcowej w Krobi, 

które jest pęknięte i proszę o jego naprawienie.  

      G. Skrobała : ponawiam moje interpelacje dotyczące wycinki krzewów przy drogach 

powiatowych między Gogolewem a Niepartem oraz między Gogolewem a Dębiną do 

drogi wojewódzkiej nr 434. Kilka interpelacji w tym temacie zgłaszałam w poprzedniej 

kadencji i zawsze otrzymywałam odpowiedź, że brak środków finansowych. Myślę, że 

powiat ma ustalony harmonogram wykonywania tego rodzaju prac, dlatego prosiłabym 

aby określić ewentualnie w którym roku, w jakim sezonie planuje wykonanie tych prac 

na odcinkach poboczy dróg, które wymieniłam.  Mam wrażenie, że te pobocza dróg tak 

zaniedbane i zarośnięte w gminie Krobia myślę, że to są jedyne drogi na których nic do 

tej pory się nie dzieje. Prosiłabym aby powiat wreszcie do tego problemu podszedł 

poważnie, ponieważ ja o tym mówię 4 lata bezskutecznie. 

     J. Mikołajczak : interpelacja dotyczy także dróg powiatowych, mianowicie chodzi o 

zebranie ziemi leżącej przy poboczach dróg szczególnie na odcinku Rogowo – 

Grabinowo oraz do Niepartu, chociaż problem ten istnieje prawie na wszystkich drogach 

na terenie naszej gminy. Proszę o skierowanie tego problemu do Starostwa Powiatowego. 

      H. Urbański : sprawa dotyczy drogi powiatowej przy blokach w Pudliszkach. Na docinku 

200 m wytworzyły się dość znaczne koleiny, wystąpił garb powodujący uszkodzenia 

zderzaka. Uważam, że maszyna zbierająca asfalt wyrównałaby tą nawierzchnię.       
 

     Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym. 

10.12 – odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu analizy projektu uchwały 

budżetowej na 2015 rok. 

11.12 – uczestniczyłem w podsumowaniu projektu „Partnerstwo samorządów płd. 

Wielkopolski na rzecz zwiększenia dostępności i jakości usług publicznych” na Świętej 

Górze, którego organizatorem była „LGD Gościnna Wielkopolska”. 
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11.12 – uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym Unii Gospodarczej Regionu 

Śremskiego – Śremski Ośrodek Wspierania Małej Przedsiębiorczości. 

13.12 – uczestniczyłem w wernisażu wystawy plakatów ze zbiorów Pana Leszka 

Jankowskiego z Gostynia. Wystawa, która odbyła się w GCKiR w Krobi była częścią 

projektu „Teatr jak życie” realizowanego wspólnie przez Grupę Teatralną „Na Fali”, 

Amatorską Grupę Teatralną „Dorośli Dzieciom” oraz GCKiR w Krobi. 

13.12 – wraz z grupą radnych uczestniczyłem w spektaklu „Bajkowy sposób na święta”, 

który został zorganizowany przez Amatorską Grupę Teatralną „Dorośli Dzieciom”, 

Przedszkole Samorządowe „Pod Świerkami” w Krobi oraz GCKiR                      w Krobi. 

14.12 – uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym jednostek Ochotniczych Straży 

Pożarnych Gminy Krobia. Spotkanie odbyło się w Sułkowicach, a organizatorem był 

Zarząd Oddziału M-G ZOSP RP w Krobi. 

15.12 – wraz z p.Wiceprzewodniczącym Krzysztofem Perdonem uczestniczyliśmy                     

w spotkaniu z byłym Przewodniczącym Rady Miejskiej w Krobi, p. Ireneuszem 

Jóźwiakiem oraz byłym Wiceprzewodniczącym, p. Andrzejem Miałkowskim. Spotkanie 

było okazją do podziękowania Panom Przewodniczącym za pracę samorządową na rzecz 

Gminy Krobia. 

15.12 – uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym słuchaczy UTW w Krobi. 

17.12 – uczestniczyłem w spotkaniu wigilijnym w Przedszkolu Samorządowym „Pod 

Świerkami” w Krobi. 

18.12 – uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym członków Klubu Złota Jesień. 

19.12 – p.radna Genowefa Skrobała uczestniczyła w spotkaniu opłatkowym Zespołu 

Szkoły Podstawowej im. prof. Józefa Zwierzyckiego i Gimnazjum w Krobi. 

19.12 – uczestniczyłem w Wigilii pracowników Zespołu Szkół Ogólnokształcących                               

i Zawodowych w Krobi. 

20.12 – p.Wiceprzewodniczący Krzysztof Perdon uczestniczył w spotkaniu opłatkowym 

Związku Więźniów Politycznych Okresu Stalinowskiego Oddział Gostyń oraz 

Światowego Związku Żołnierzy Armii Krajowej Koła „Zawisza” w Krobi. Spotkanie, 

poprzedzone mszą św., odbyło się na Świętej Górze.  

20.12 – p.Wiceprzewodniczący Krzysztof Perdon uczestniczył w spotkaniu opłatkowym 

członków Bractwa Kurkowego w Krobi. 

22.12 – uczestniczyłem w okolicznościowym spotkaniu wigilijnym dla osób samotnych 

zorganizowanym przez MGOPS w Krobi. 

29.12 – odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii do projektów 

uchwał dot. dzisiejszej sesji. 

29.12 – odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu  wydania 

opinii do projektu uchwały dot. dzisiejszej sesji. 
 

      Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  

G. Skrobała: przedstawił Pan, że wpłynęła decyzja Ministra Środowiska zatwierdzająca 

złoże „Oczkowice”, to znaczy że dokonano tam odpowiednią liczbę odwiertów oraz 

dokumentację potwierdzającą złoża węgla brunatnego?   

Burmistrz: 23 grudnia otrzymaliśmy tylko treść decyzji, z której wynika                                      

o zaktualizowaniu złoża” Oczkowice” i przyjęciu dodatku do tej dokumentacji. Nie 

otrzymaliśmy danych, które wyjaśniałyby, na czym to polega. Taka dokumentację 

otrzymał Powiat Gostyński, z którym nawiązaliśmy kontakt i z uzyskanej informacji 
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obszar „Oczkowice” został powiększony o część złoża Krobia-Poniec i jest to związane        

z badaniami przeprowadzonymi na terenie gmin Krobia i Miejska Górka. Obecnie 

analizujemy tą dokumentację, badany ewentualnie kwestie, czy nie należałoby dokonać 

odwołania od tej decyzji. Na podstawie tylko tych informację nie mogę przybliżyć 

dokładnie kwestie przebiegu postępowania sprawy, ponieważ w nim nie 

uczestniczyliśmy, dostaliśmy tylko decyzję Ministra Środowiska. Natomiast, jeśli 

uznamy podstawy do odwołania to takie złożone, aby właściwą wiedzę mieć, bo to co 

mnie najbardziej bulwersuje w tej całej sytuacji i skłania do złożenia takiego odwołanie 

to jest sam tryb działania ministerstwa. 

K. Perdon: rozumiem, że po dokonaniu analizy zostanie ona radnym przedłożona na 

posiedzeniu wspólnym, abyśmy mieli pogląd o sprawie.  

Burmistrz: oczywiście, że taką informację przedstawię, lecz być może konieczne będzie 

jeszcze pilne spotkanie w tej sprawie, jeszcze przed wystosowaniem odwołania.  

K. Perdon: 16 grudnia odbyły się spotkania KZGRL i MZO Leszno, proszę o informację, 

czego one dotyczyły. 

Burmistrz: były to ważne spotkania bezpośrednio skutkującego dla mieszkańców naszej 

gminy. Odnośnie zgromadzenia związku komunalnego, to przyjęty został budżet na rok 

przyszły który zakłada szereg zadań inwestycyjnych. Natomiast biorąc pod uwagę 

wzrosty kosztów odbioru odpadów we wszystkich obszarach związku średnio o 20 % 

wyższe oraz wzrost kosztów funkcjonowania zakładu przetwarzania i odbioru odpadów 

w Trzebani, mogą one mieć wpływ na ten budżet. Temat dotyczący przedstawienia 

różnica pomiędzy planowanymi przychodami a kosztami, czy wstępuje deficyt i w jakiej 

wysokości ma być przedmiotem posiedzenia związku w styczniu. Odnośnie posiedzenia 

spółki MZO w Lesznie, to dotyczyło przyjęcia udziałów przez Gminę Pakosław oraz 

podjęto dyskusję dotyczącą współpracy pomiędzy MZO i KZGRL w kwestii wysokości 

kosztów, co również ma być przedmiotem kolejnego posiedzenia. Odnośnie kosztów 

finansowania spółki, to były one zbilansowane, co wiązało się z rozpoczęciem 

następnych inwestycji. 

K. Perdon: przystępując do nowego systemu odbioru śmieci otrzymaliśmy dokument,                   

w którym wykazane były kalkulacyjne koszty funkcjonowania przyjętych stawek. 

Rozumiem, że również otrzymamy taki materiał przedstawiający analizę porównawczą 

starych i nowych kalkulacji. Przedłożony radnym materiał powinien być podstawą do 

wprowadzenia nowych stawek w poszczególnych pozycjach. Prosiłbym o taką analizę 

porównawczą, w których elementach zostały dokonane zmiany.    

Burmistrz: powodem, dla którego głosowałem przeciw temu budżetowi był brak właśnie 

takiej analizy, kosztów funkcjonowania związku. Na pewno do tego tematu wrócę, aby 

taka analiza została przedłożona. Analizy funkcjonowania związku, jakie były 

przedstawiane, przy założeniach funkcjonowania związku zakładały stawki wyższe                     

11-20 zł. Do tego tematu należy powrócić i informacje na bieżąco będę przekazywał. 

P. Wajnert: czy punkt odbioru odpadów selektywnych powstanie w 2015 roku na terenie 

gminy Krobia? 

Burmistrz: tak w ramach projektów inwestycyjnych na terenie naszej gminy taki punkt 

jest przewidziany w Kuczynce.  Usytuowanie punktu decyduje o wysokości kosztów                   

z tych związanych i będzie to jednym z przedmiotów dyskusji miesiącu w styczniu.        
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Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) zmiany    Uchwały    Nr XLII/337/2013     Rady    Miejskiej    w    Krobi                       

z  dnia 27 grudnia  2013 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krobia  na lata 2014 – 2025.  

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą złącznik nr 2 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                       

i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.   

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych. 

Uchwałę Nr III/13/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie 

zmiany    Uchwały    Nr XLII/337/2013     Rady    Miejskiej    w    Krobi  z  dnia                         

27 grudnia  2013 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krobia  na lata 2014 – 2025; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

b) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2014. 

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą złącznik nr 3 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                       

i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.   

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych. 

Uchwałę Nr III/14/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2014 r.                              

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2014; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

c) dopłaty  do taryfowej  grupy  odbiorców  usług  w  zakresie  zbiorowego 

odprowadzania  ścieków.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP A. Olejnik 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała 

w dniu dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Przewodniczący Rady : W jaki sposób związek uzasadnia podwyżki cen?  

Naczelnik WIGP A. Olejnik : zgodnie z przytoczoną uchwałą zgromadzenia 19.11.2014 

r. zostały zatwierdzone taryfy za wodę i ścieki, tj. za wodę 3,20 zł 1 m3 netto, ścieki:                   

I grupa 4,67 zł netto dla Gminy Pępowo, II grupa 7,45 zł netto dla Gmin Krobia                              

i Pogorzela, III grupa – podmioty prowadzące działalność gospodarczą 7,45 netto.  

Burmistrz: przyczyny wynikają ze wzrostu kosztów funkcjonowania związku oraz 

bieżącymi wydatkami i inwestycjami związane są ze wzrostem stawek taryfowych. 

J. Gałęzewski: głównym elementem podwyżki opłat 2-3 % związany był z wydatkami 

inwestycyjnymi, wymianą ponad 40 pomp, które funkcjonują kilka lat, a koszt wymiany 

jednej wynosi ok. 150 tys. zł.  

Uchwałę Nr III/15/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2014 r.                                    

w sprawie dopłaty  do taryfowej  grupy  odbiorców  usług  w  zakresie  zbiorowego 

odprowadzania  ścieków; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 

Przerwa. 
 

d)Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2015 – 2025.  

Skarbnik Gminy D. Walczak przedstawił : 
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- Zarządzenie Nr 86/2014 z dnia 12.11.2014 r. w sprawie przyjęcia projektu Uchwały                     

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2015-2015, 

stanowiące załącznik nr 4 do protokołu, 

- Opinię RIO – Uchwałę Nr SO-0957/18/10/Ln/2014 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 27 listopada 2014 roku w sprawie wyrażenia 

opinii o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Krobia, stanowiącą załącznik 

nr 5 do protokołu, 

- autopoprawkę do projektu uchwały stanowiącą złącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                       

i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.   

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych. 

Uchwałę Nr III/16/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2015 – 2025; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

e) uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015.  

Przewodniczący Rady przedstawił zapisy § 12 uchwały Nr LII/425/2010 Rady Miejskiej w 

Krobi z dnia 28 czerwca 2010  r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej Gminy Krobia  dotyczące uchwalania budżetu.  

1) przedstawienie zarządzeń  

Skarbnik Gminy przedstawił : 

Zarządzenie Nr 87/2014 z dnia 12.11.2014 r. w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

budżetowej Gminy Krobia na rok 2014 stanowiące załącznik nr 7 do protokołu.  

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

Skarbnik Gminy odczytał : 

Opinię RIO – Uchwałę Nr SO-0952/18/10/Ln/2014 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 27 listopada 2014 roku w sprawie wyrażenia 

opinii o projekcie budżetu gminy Krobia na 2014 rok, stanowiącą załącznik nr 8 do 

protokołu. 

3)  przedstawienie opinii komisji Rady Miejskiej 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański przedstawił opinię 

ws. projektu uchwały budżetowej Gminy Krobia na 2015 rok, stanowiącą załącznik nr 9 

do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała przedstawiła opinię              

w sprawie projektu uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015, stanowiącą 

załącznik nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Duda przedstawił opinię o Projekcie Uchwały 

Budżetowej Gminy Krobia na 2015 rok oraz o projekcie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krobia na lata 2014-2025, stanowiącą załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem przedstawił opinię w sprawie projektu budżetu 

Gminy Krobia na rok 2015, stanowiącą załącznik nr 12 do protokołu. Ponadto komisja 

pozytywnie zaopiniowała autopoprawki do projektu przedłożonej uchwały.  

4) przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie wniosków nieuwzględnionych                 

w projekcie budżetu.  

Burmistrz : jeśli chodzi o potrzeby budżetowe na terenie naszej gminy, to one zawsze są 

większe niż możliwości finansowe, który zapewnia budżet Gminy. Zawsze będą sytuacje, 

że propozycje, wnioski, często bardzo słuszne, zasadne i wykonanie wszystkich 
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przedsięwzięć, inicjatyw po prostu jest nie możliwe. Do projektu budżetu na rok 2015 

złożonych zostało 42 wnioski skierowane przez radnych, przedstawicieli Rad Sołeckich 

oraz mieszkańców w sposób indywidualny. Część z nich zostało rozpatrzonych i ujętych 

w planach funduszu miejskiego, są to 3 wnioski oraz 1, które zapisano w projekcie 

budżetu. Również znalazło się w budżecie 8 wniosków i 19 dotyczących dróg gminnych, 

placów zabaw i terenów rekreacyjno-sportowych, które w projekcie zapisano w sposób 

ogólny, mogą być jeszcze przedmiotem ostatecznego rozstrzygnięcia ich przeznaczenia                      

w ramach podziału przez Komisję Rolnictwa i Rozwoju Gminy decydując wspólnie o ich 

przeznaczeniu.  Część propozycji dotyczyła dróg powiatowych, które nie planowano 

objąć pomocą finansową i znaleźć w budżecie się nie mogły. Myślę, że tak ja w latach 

poprzednich te przedsięwzięcia, które zostały zaproponowane i znalazły się na liście do 

realizacji w latach następnych, tak jak od samego początku te propozycje zbieramy to nie 

znaczy, że zostały rozpatrzone negatywnie, jeśli nie znalazły się w budżecie 2015 roku, 

lecz mogą znaleźć się w projektach budżetów lat kolejnych. Wiele propozycji znajduje 

się w projektach do realizacji w ramach funduszu sołeckiego. Znaczna część 

przedsięwzięć, które są przez nas realizowane ich efekt końcowy związany jest                           

w znacznej mierze z zaangażowaniem mieszkańców i powinniśmy je realizować                         

w pierwszej kolejności. Część inwestycji nie da się przeprowadzić nie przez 

profesjonalne przedsiębiorstwa i czasami w momencie koniczności unieważniania 

postępowań firmy starają się wykonać zadania rzetelnie. To co realizujemy jest naszym 

wspólnym dobrem i wszyscy powinniśmy mieć poczucie wspólnego zaangażowania, aby 

służyło to wszystkim mieszkańcom.              
 

5) przedstawienie autopoprawek Burmistrza 

Skarbnik Gminy przedstawił autopoprawki do projektu budżetu Gminy Krobia na rok 

2015, stanowiące załącznik nr 13 do protokołu. 

6) dyskusja  

Nie zgłoszono. 

7) głosowanie autopoprawek oraz uchwał po zmianach. 

Autopoprawki do projektu uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015 przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  

Uchwałę Nr III/17/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie 

uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 

radnych. 

Przewodniczący Rady : dziękuję wszystkim sołtysom, kierownikom gminnych jednostek 

oraz pozostałym, którzy złożyli wnioski do projektu budżetu na 2015 rok za tak szybką, 

sprawną pracę dzięki czemu mogliśmy uchwalić ten budżet jeszcze w „starym” roku. 

Można powiedzieć, że to stało się już normą w Gminie Krobia, że staramy się pracować 

szybko i merytorycznie, tak aby od 1 stycznia można przystąpić do realizacji budżetu na 

kolejny rok i za to też chcę wszystkim Państwu podziękować i pogratulować.  
   
Ad. 9 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  
Burmistrz : odnośnie remontu budynku Ośrodka Pomocy Społecznej, to w budżecie 

zaplanowano środki na ten cel, będzie się to wiązało z wykonaniem elewacji. Od kilku lat 

realizowane są remonty budynków komunalnych gminnych i użyteczności publicznej, 

mieszkań komunalnych i jest to dość znaczy koszt budżetu. Realizowano  odnowienie 

budynku po Ośrodku Zdrowia w Krobi, cały czas jeszcze jest przed nami kwestia 
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elewacji Przedszkola w Krobi, czy budynków na Wyspie Kasztelańskiej i Ośrodka 

Pomocy Społecznej. Nie ma w budżecie zagwarantowanych środków na ten cel i zwrócę 

na jedną przeszkodę w realizacji tego przedsięwzięcia, mam nadzieję, że w roku 

przyszłym kwestia prac zostanie rozstrzygnięta i pozwoli na wykonanie jednego etapu. 

Budynek na ul. Powstańców Wlkp. nie stanowi wyłącznie własności Gminy, występuje 

jego współwłasności, jeszcze przed rozpoczęciem mojej pracy tutaj zostało sprzedane 

mieszkanie i siłą rzeczy spowodowało to, że elewacja stanowi także przedmiot 

współwłasności i do jakichkolwiek realizacji jej remontu konieczne jest uzyskanie 

akceptacji ze strony współwłaściciela oraz partycypowanie w kosztach zgodnie z 

udziałami w budynku. Właściciele tego mieszkania nie żyją, toczy się postępowanie 

spadkowe  i siłą rzeczy uniemożliwia to podjęcie praktycznie prac na tej nieruchomości 

odnośnie jakiegokolwiek remontu czy odnowienie elewacji. Wniosek o stwierdzenie 

spadku został złożony z naszej inicjatywy i myślę, że w roku przyszłym temat ten 

zostanie uregulowany co pozwoli na podjęcie działań. 

Uszkodzone ogrodzenie placu zabaw przy ul. Dworcowej zostanie naprawione                            

w najbliższym czasie. 

Odnośnie wykonania zabiegów wykoszenia zakrzaczenia przy drogach powiatowych, 

zebrania poboczy oraz wyrównania nawierzchni jezdni przy osiedlu w Pudliszakach 

przekażemy zgłoszone sprawy do Starostwa Powiatowego w Gostyniu. 

   

Ad. 10 Wolne głosy i wnioski. 

K. Perdon: w poprzedniej kadencji złożyłem interpelację dotycząca przejścia dla 

pieszych przy ul. Wjazdowej w Pudliszkach oraz drogi,  o której mówił kolega Urbański i 

do tej pory nie uzyskałem żadnej odpowiedzi. Być może zmiana kadencji, kompletacji w 

Starostwie spowodowały, że jej nie uzyskałem.  

Wnioskuję, aby w tym budynku zainstalowano możliwość dostępu do internetu. Wiemy, 

że  nasza Gmina bierze udział w tym projekcie, gdzie funkcjonuje szerokopasmowy 

internet w niektórych jednostkach. Radni podczas obrad sesji korzystają z internetu                         

i proszę o pojęcie działań aby mógł być on dostępny. 

G Skrobała : kończy się rok 2014 i chciałabym złożyć bardzo serdeczne podziękowania 

p. Burmistrzowi za wykonany remont świetlicy w Gogolewie, „Rajski mostek”                            

w Nieparcie, realizowane pewne odcinki chodników. Dziękuję również Państwu radnym 

za zrozumienie i przegłosowanie tych zadań do realizacji, dziękuję pracownikom urzędu 

za wsparcie, wyrozumiałość, życzliwość.  

M. Szpurka: zgłaszane przeze mnie sprawy nie zostały zrealizowane, dziękuję sołtysowi 

Mikołajczakowi z ponowne ich interweniowanie, odcinki dróg z Chwałkowa do Rogowa                    

i z Rogowa do Grabianowa zgłaszałem wielokrotnie zebranie poboczy, a zrealizowano                  

w Krobi na alei orzechowej, a nie powinno to być teraz robione ponieważ maszyna nie 

miała co zbierać. Chciałem poruszyć temat wkopanych dwóch słupów plastikowych na 

łuku w Chwałkowie, które już się przewróciły, lecz ja zgłaszałem potrzebę 

zamontowania w tym miejscu bariery. Stoją tam skrzynki pocztowe, również na tym 

odcinku dzieci chodzą do szkoły i stwarza to duże zagrożenie, nie wiadomo kiedy 

zostanie to zrealizowane. Firma realizowała ogrodzenie w Chwałkowie, to pożal się 

Boże. Dziś jest płot jest założony, ale pierwszy etap firma wykonała niechlujnie, aż 

wstyd.  Jeśli ta firma będzie przystępowała do przetargu, to proszę ofertę odrzucić od 

razu. Takich ludzi nie potrzeba, żeby brali pieniądze a robotę zepsuli.  Przy budynku 67 
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nadal jest zagłębienie w jezdni, zastoiny wody niszczą jego elewację. Temat ten 

wielokrotnie zgłaszałem i ostatnio uzyskałem odpowiedź, iż do września br. zostanie to 

wykonane. Kolejny problem jaki zgłaszałem to zamontowanie barierki przy szkole w 

Ciołkowie. Firma, która pracowała na drodze 434 rozmontowała i nie potrafi do dziś ich 

założyć. Udzielano informację, że już mają być ponownie zamontowane, lecz ich nie 

widać. Zagrożenie dla mieszkańców oraz dzieci uczęszczających do szkoły jest tam 

ogromne. Przepust drogowy w rejonie drogi 434 ustawiony jest  na cieku, który jest 

zamknięty i cała woda leci po polu, niszczy uprawy. Pan przewodniczący mówił                             

o spotkaniu z przewodniczącymi rady poprzedniej kadencji i pytam czy zabrakło kawy 

dla pozostałych radnych byłej kadencji E. Dopierały i Z. Nowackiego, p. Ela zasłużyła 

sobie, dużo zrobiła dla naszej gminy.           

Przewodniczący Rady: żadne przepisy gminne nie zobowiązują nas, przewodniczącego 

rady, radnych do tego, żeby spotykać się z radnymi byłej kadencji, którzy startowali                     

w wyborach i radnymi nie zostali. Podjąłem decyzję o tym, żeby spotkać się                         

z Panami Jóźwiakiem i Miałkowskim. Wspólnie z p. burmistrzem uznaliśmy, że jest to 

zasadne z tego też względu, żeby podziękować Panom przewodniczącym za działalność 

w radzie, w której pracach reprezentowali wszystkich radnych. Tak zadecydowałem, aby 

podziękować im w imieniu całej rady. Pan też otrzymał podziękowanie za swoją pracę 

samorządową w formie otrzymania zaszczytnego tytułu „Zasłużony dla gminy Krobia. 

Panu Z. Nowackiemu podziękowałem za współpracę jeszcze w poprzedniej kadencji,                   

a z Panią E. Dopierałą dwukrotnie rozmawiałem i podziękowałem jej za wkład jaki 

wniosła na niwie samorządowej na terenie gminy Krobia.    

M. Szpurka: mnie to nie satysfakcjonuje, proszę wszystkich traktować równo, wszyscy 

sobie zasłużyli.  

Przewodniczący Rady: moim celem nie było nikogo dzielić. To co powiedziałem 

podtrzymuję i nie zamierzam więcej się wypowiadać w tej sprawie. 

Burmistrz: chciałbym się odnieść do wątków przez pana przetoczonych.  Odnośnie 

tematu firm realizujących zadania w wyniku przeprowadzonych przetargów, środki                     

w budżecie Gminy są środkami publicznymi, ich dysponowaniem i zarządzaniem wiąże 

się z przestrzeganiem obowiązujących przepisów z zakresu zamówień publicznych.                      

Z przepisów tych wynika, że dostęp do przetargu mają wszystkie firmy działające na 

terenie Unii Europejskiej. I taki mechanizm powoduje, że różne firmy będą w 

przetargach startować. Firmy swoją praca przedstawią świadectwo pracy. Życzyłbym 

sobie, by nie mieć żadnych problemów przy realizacji postępowań i tylko cieszyć się, że 

te przedsięwzięcia są realizowane. Nie zawsze można uniknąć występujących 

problemów, w przypadku postępowań publicznych zawsze istnieje ryzyko, że przetarg 

wygra firma, która w sposób nierzetelny wykona pewne przedsięwzięcia, bądź materiały, 

które zastosuje nie będą jakości przez nas oczekiwanej. Prace związane z realizacją zadań 

inwestycyjnych wiąże się z dużym zaangażowaniem pracowników, nie jesteśmy w stanie 

wyeliminować wszystkich sytuacji, a szczególnie wykonawców nierzetelnych w rynku. 

Odnośnie realizowanych zadań, problemów z tym wynikających, to nie zawsze są                     

w gestii zarządcy. Odnośnie spotkanie z przewodniczącym, to zawsze ma Pan pełne 

zaproszenie do Urzędu Miejskiego w Krobi, zawsze możemy się spotkać i wspólnie 

wypić kawę. Formuła była taka, że obecny przewodniczący spotkali się z poprzednimi 

osobami pełniącymi te funkcje aby wyrazić swoje spostrzeżenia dot. funkcjonowania 

rady, samorządu.                    
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Ad. 11 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam III sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

   Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska   

 
 


